
J e g y z ő k ö n y v

Készült: A  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  Tanácskozótermében  (4060 
Balmazújváros, Kossuth tér 4-5.) Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi, Mezőgazdasági és 
Környezetvédelmi Bizottságának 2014. április 28-i nyílt üléséről.

Jelen vannak:           
Bizottság részéről: Csonka-Kis Pál bizottsági tag, elnökhelyettes

Blaskó Sándor bizottsági tag
Hegedűs János bizottsági tag
Dr. Orcsik István bizottsági tag

Balmazújvárosi Közös
Önkormányzati Hivatal részéről: Dr. Csősz Péter jegyző

Vágnerné Szilágyi Ilona, pénzügyi osztályvezető
Továbbá:
Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft. részéről: Will Csaba ügyvezető
Önkormányzati Tűzoltóság Balmazújváros részéről: Báthory Péter parancsnok

Csonka-Kis Pál bizottsági tag köszönti az ülésen megjelenteket, majd megállapítja, hogy a Bizottság 4  
fővel határozatképes.

Csonka-Kis Pál bizottsági tag, elnökhelyettes
Varga László elnök úr elfoglaltsága miatt nem tud részt venni a mai ülésen. Elsőként a napirendről 
szavazunk. Annyi  kiegészítésem lenne,  hogy két előterjesztést  kellene még tárgyalnunk, melyek a 
következők:  1.  Előterjesztés  az  önkormányzat  2013.  évi  költségvetési  rendeletének  módosítása 
tárgyában; 2.  Előterjesztés  a  35/2013.  (V.  22.)  VM  rendelet  alapján  az  Európai  Mezőgazdasági 
Vidékfejlesztési  Alapból a Helyi  Vidékfejlesztési  Stratégiák LEADER fejezetének végrehajtásához 
2013-ban nyújtandó támogatások megvalósítása tárgyában. Javaslatom, hogy a költségvetési rendelet 
módosítását a zárszámadással együtt tárgyaljuk. Ki az, aki egyetért a kiegészített napirenddel?

Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 4  
igen szavazattal elfogadta az alábbi napirendet:

N y i l v á n o s   ü l é s:
1. Előterjesztés az önkormányzat 2013. évi költségvetési rendeletének módosítása tárgyában

Beszámoló  az  Önkormányzat  2013.  évi  költségvetésének  végrehajtásáról,  és  az  Önkormányzat  
2013. évi pénzforgalmáról, könyvviteli mérlegéről, pénzmaradvány és eredmény kimutatásáról 

Előadó: Dr. Tiba István polgármester
2. Beszámoló a Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft. 2013. évi működéséről
Előadó: HHG Kft. ügyvezetése
3. Beszámoló az Önkormányzati Tűzoltóság Balmazújváros 2013. évi működéséről
Előadó: Báthory Péter parancsnok
4.  Előterjesztés  a  települési  folyékony  hulladékkal  kapcsolatos  kötelező  helyi  közszolgáltatásokról  
szóló  14/2005.(VII.  01.)  önkormányzati  rendelet  hatályon  kívül  helyezése  és  a  nem  közművel  
összegyűjtött  háztartási  szennyvíz  begyűjtésére  vonatkozó  helyi  közszolgáltatásról  szóló  rendelet  
megalkotása tárgyában
Előterjesztő: Dr. Tiba István polgármester
5. Előterjesztés Balmazújváros város településrendezési eszközei módosításának jóváhagyásához
Előterjesztő: Dr. Tiba István polgármester
6. Előterjesztés a Balmazújvárosi VESZ Városi Egészségügyi Szolgálat Nonprofit Kft. pályázati forrás  
megelőlegezése miatti tulajdonosi kölcsön biztosítása tárgyában
Előterjesztő: Dr. Tiba István polgármester



7. Előterjesztés a 35/2013. (V. 22.) VM rendelet alapján az Európai Mezőgazdasági Vidékfejlesztési  
Alapból a Helyi Vidékfejlesztési Stratégiák LEADER fejezetének végrehajtásához 2013-ban nyújtandó  
támogatások megvalósítása tárgyában
Előterjesztő: Dr. Tiba István polgármester

Z á r t  ü l é s:
1.  Előterjesztés  a  Veres  Péter  utca  57.  szám  alatti  költségalapon  meghatározott  lakbérű  lakás  
bérlőkiválasztása tárgyában
Előterjesztő: Dr. Tiba István polgármester

1. napirend: Előterjesztés  az önkormányzat 2013. évi  költségvetési  rendeletének módosítása  
tárgyában
Beszámoló  az  Önkormányzat  2013.  évi  költségvetésének  végrehajtásáról,  és  az  
Önkormányzat  2013.  évi  pénzforgalmáról,  könyvviteli  mérlegéről,  pénzmaradvány  és  
eredmény kimutatásáról 

Csonka-Kis Pál bizottsági tag, elnökhelyettes
Köszöntöm az osztályvezető asszonyt. Kérem, ismertesse a bizottsággal a rendelet módosítással és a 
zárszámadással kapcsolatos lényeges dolgokat.

Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető
A költségvetési  rendelet  módosításának melléklete  ugyanaz,  ami szerepel  a zárszámadási  rendelet 
eredeti és módosított előirányzat táblázatában. Úgy szól a jogszabály, hogy legkésőbb a zárszámadás 
benyújtását megelőzően az előző év december 31-i állapotnak megfelelően el kell fogadni a 2013. évi 
költségvetési rendelet módosítását is. Ez az előterjesztés erről szól. A rendelet módosítása a táblázat 
módosított  előirányzatainak  adatait  tartalmazza,  míg  a  zárszámadási  rendelet  a  táblázat  teljesítési 
adatait, vagyis, hogy a bevételek és kiadások pénzügyileg hogyan alakultak. 
A  költségvetési  rendeletünket  408  millió  forintos  hiánnyal  fogadtuk  el.  A  zárszámadási  rendelet 
tárgyalása  során  láthatjuk,  hogy  sikerült  ezt  a  hiányt  lefaragni,  ehhez  jelentős  mértékben  három 
kormányzati  döntés  járult  hozzá.  A  költségvetési  törvény  elfogadásakor  úgy  volt,  hogy  az 
adósságállományból  70%-ot  az  állam  átvállal  és  30%  került  betervezésre.  A  törvény  annyiban 
módosult,  hogy a  konszolidációra  csak  június  28-i  dátummal  került  sor,  az  első negyedévben  az 
önkormányzatoknak mind a tőke, mind a kamat vonatkozásában 100%-on kellett teljesíteni a 30%-kal 
szemben. Ezt teljesítettük, de ez likviditási gondokat okozott. 
A  kormány  is  érzékelte  az  önkormányzatok  jelzéseiből,  hogy  a  2013.  évtől  bevezetésre  kerülő 
feladatfinanszírozásnak vannak problémái, ezért júniusban a 22-es szerkezet átalakítási tartalék nevű 
kormányhatározattal intézkedéseket tett,  különböző plusz forrásokat biztosított a feladatfinanszírozás 
eredeti  előirányzatain  túl.  Ilyen  formában  94  millió  forintot  kapott  önkormányzatunk. 
Működőképesség  megőrzése  érdekében  pályázatot  nyújtottunk  be  szeptember  30-i  dátummal,  ez 
pozitív elbírálásban részesült,  november hónap végén 139 millió forintot kaptunk ilyen címen. Az 
addig felgyűlt kifizetetlen számláink teljesítéséhez ez nagy segítséget nyújtott. December 23-án egy 
kormányhatározattal  450 millió  forint  támogatásban részesültünk,  erről  már  a  Képviselő-testületet 
tájékoztattuk. Ezt 2014. december 31-ig kell felhasználni, de ennek már 85 millió forint működési 
kiadás  részét  december  utolsó  napjaiban  felhasználtuk,  így  kifizetetlen  számlái  sem  az 
önkormányzatnak,  sem  intézményeinek  nem  maradt,  tehát  ezekkel  a  támogatásokkal  sikerült 
megőrizni a működőképességünket, fizetőképességünket. 
A  hiány  kezelésére  intézkedésként  zárolást  határoztunk  meg  működési  kiadás  címén  14  millió 
forintot, illetve a felhalmozási kiadások tekintetében is. Ezek a zárolások nem kerültek teljesítésre, 
mert a működési kiadásainkat is tudtuk finanszírozni,  illetve a felhalmozási beruházások, amelyek 
2013.  évben  jelentkeztek  pénzügyileg,  illetve  arra  az  évre  be  voltak  ütemezve,  azokat  is  tudtuk 
teljesíteni. A határozati javaslatban, amikor az intézmények pénzmaradványának a felhasználásáról 
döntünk,  teszünk  egy  javaslatot,  hogy  az  intézmények  szabad  pénzmaradványát  elvonja,  annak 
felhasználásáról  a  Képviselő-testület  dönt.  Az  intézményeinknek  26  millió  forint  szabad 
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pénzmaradványa maradt, ami igazából azt jelenti, hogy megállapítunk év elején egy finanszírozást, de 
ez nem úgy zajlik,  hogy mi ezt a pénzt odaadjuk nekik,  hanem kiskincstári  rendszer működik az 
önkormányzatnál.  Ez  azt  jelenti,  hogy  hetente  két  alkalommal  kérnek  finanszírozást  az  esedékes 
számlákra, ezekre a forrást odaadjuk és tehát csak azt az összeget adjuk át az intézményeknek, ami a 
működésükhöz  szükséges  volt.  Ennek  az  összegnek  a  különbözete  nélkül  is  úgymond  az 
intézményeknek biztosított volt a működése, ezért ezt a pénzmaradvány elvonását javasoljuk.

Dr. Orcsik István bizottsági tag
A beszámoló 4. számú táblája a dologi kiadásokról szól. Az egyéb kommunikációs szolgáltatás soron 
195 millió forint szerepel. 

Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető
Hiba csúszott a táblázatba, a sor eltolódott. A 195 millió forint a vásárolt élelmezést takarja.

Csonka-Kis Pál bizottsági tag, elnökhelyettes
Amennyiben  nincs  további  kérdés,  vélemény,  szavazást  kezdeményezek.  Először  a  2013.  évi 
költségvetési rendelet módosításáról szavazunk. Ki az, aki egyetért a rendelet-tervezettel?

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 4 bizottsági tag igennel  
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

39/2014. (IV. 28.) sz. PMKB határozat:

Az önkormányzat 2013. évi költségvetési rendeletének módosítása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 
az  önkormányzat  2013.  évi  költségvetési  rendeletének  módosítása  tárgyában  készült  előterjesztés 
rendelet-tervezetét elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Csonka-Kis Pál bizottsági tag, elnökhelyettes
Ki az, aki egyetért a beszámoló határozati javaslatának pontjaival?

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 4 bizottsági tag igennel  
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

40/2014. (IV. 28.) sz. PMKB határozat:

Beszámoló az Önkormányzat 2013. évi költségvetésének végrehajtásáról, és az 
Önkormányzat 2013. évi pénzforgalmáról, könyvviteli mérlegéről, pénzmaradvány és 

eredmény kimutatásáról

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 
az  Önkormányzat  2013.  évi  költségvetésének  végrehajtásáról,  és  az  Önkormányzat  2013.  évi 
pénzforgalmáról,  könyvviteli  mérlegéről,  pénzmaradvány  és  eredmény  kimutatásáról  készült 
beszámoló határozati javaslatait elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Csonka-Kis Pál bizottsági tag, elnökhelyettes
Ki az, aki egyetért a rendelet-tervezettel?

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 4 bizottsági tag igennel  
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:
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41/2014. (IV. 28.) sz. PMKB határozat:

Beszámoló az Önkormányzat 2013. évi költségvetésének végrehajtásáról, és az 
Önkormányzat 2013. évi pénzforgalmáról, könyvviteli mérlegéről, pénzmaradvány és 

eredmény kimutatásáról

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 
az  Önkormányzat  2013.  évi  költségvetésének  végrehajtásáról,  és  az  Önkormányzat  2013.  évi 
pénzforgalmáról,  könyvviteli  mérlegéről,  pénzmaradvány  és  eredmény  kimutatásáról  készült 
beszámoló rendelet-tervezetét elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Vágnerné Szilágyi Ilona távozott az ülésről. 

2. napirend:  Beszámoló  a  Hajdúsági  Hulladékgazdálkodási  Nonprofit  Kft.  2013.  évi  
működéséről

Csonka-Kis Pál bizottsági tag, elnökhelyettes
Köszöntöm az ügyvezető urat. Kívánja-e kiegészíteni a beszámolót?

Will Csaba ügyvezető, HHG Kft.
Tavaly,  amikor itt  voltam, kértem, ha lehetséges,  a beszámoló tárgyalása az év adott  időszakában 
mindig  egy  hónappal  később,  május  hónapban  legyen,  mert  akkor  a  cégre  vonatkozó  komplett 
beszámolót tudná a bizottság és a Képviselő-testület tárgyalni. 
A meghívókban, amit megkaptam a bizottsági illetve a képviselő-testületi ülésre, van egy-egy hiba. 
Ez a beszámoló nem a Nonprofit Kft. beszámolója, mert 2013-ban a cég még nem Nonprofit Kft. volt, 
hanem Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Kft, 2014. január 1-től lett nonprofit cég. 
Kiegészíteni nem kívánom a Balmazújvárosról szóló beszámolót, az általunk elküldött anyag utolsó 
két táblázata vonatkozik költség és eredménygazdálkodás szempontjából az egész cégre.

Csonka-Kis Pál bizottsági tag, elnökhelyettes
Kérdés, vélemény, hozzászólás van-e? Mivel az önkormányzat tulajdonos a cégnél, megkérdezném, 
hogy a rosszul sikerült befektetéssel mi a helyzet?

Will Csaba ügyvezető, HHG Kft.
2013. október 12-én 30 millió forint tekintetében olyan befektetést eszközöltünk, amelynek jelentős 
része nagy valószínűséggel nem fog megtérülni. A Cívis Globál Befektetési Zrt. ellen felszámolást 
kezdeményeztünk másik több száz befektetővel együtt. Ez a valóság, azt gondolom, hogy kb. 50%-a 
megtérül. Viszont tőlem még azt soha nem kérdezte meg, hogy még ezen kívül mi minden jó dolgot 
csináltunk, ami pedig pozitív volt. Ha megnézzük a 2013. évi beszámolót, akkor abban az látszik, 
hogy a cég teljes nyeresége 324 millió forint.

Csonka-Kis Pál bizottsági tag, elnökhelyettes
A kérdés,  amit feltettem, érdekli  az önkormányzatot,  illetve a bizottsági tagokat,  ezért  kérdeztem, 
mivel nem szerepel a beszámolóban. Amit elmondott, az nekem elég. 

Dr. Orcsik István bizottsági tag
Értem, hogy különböző módszerekkel kell a nyereséget növelni, de mi volt az alapgondolat, hogy 
ilyen formában is próbálta a cég a pénzt kamatoztatni?

Will Csaba ügyvezető, HHG Kft.
Én ezt szakmai oldalon nem tudom megindokolni. Ha valaki ismeri önmagában azt a szót, hogy Kft., 
annak világosan érezni kell azt, hogy ennek a legmagasabb fóruma az ügyvezetői döntés, amely a 
tulajdonosi döntés fölött áll. Ezt a döntést én hoztam meg és el kell ismerni, hogy ez nem volt jó 
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döntés, ami 30 millió forintos kárt okozott. Azt el kell mellette mondani, hogy volt nagyon sok jó 
döntés.  Nem  lehet  azt  mondani,  hogy  kiragadunk  az  igazgatói  döntéssorozat  közül  egy  rosszat. 
Húszéves távlatban volt egy ilyen rossz döntés, én ezt elvállalom, nem azt mondom, hogy büszkén. A 
mellérakott eredmény a büszkeség. Az eredmény azért 324 millió forint, mert levontuk a 30 millió 
forintot belőle. Ez ezért ennyi. Az emberi oldaláról is kiegészíteném a dolgot. Az egyik számlavezető 
pénzintézet akkor a CIB Bank volt. A CIB Banknál tartós betétben, különféle befektetésekben volt 
abban az időszakban 200 millió forintunk. Milyen szokatlan,  hogy egy közszolgáltatónak van 200 
millió  forintja.  Tőlem senki  nem kérdezte  meg,  hogy miért  volt  Balmazújvároson  ilyen  kevés  a 
szemétszállítási díj, hiszen Debrecenben majdnem a duplája. Történt egyfajta gazdálkodási rendszer 
kialakítása, azt gondolom, hogy gazdálkodtunk. A CIB Bank fiókvezetője azt mondta, hogy tud egy 
jobb befektetést. Azt mondta még, hogy 100 ezer euróig tőkevédett. Ha idejön az OTP fiókvezetője,  
hogy garantálja az OTP ezt a dolgot, ki az, aki megkérdőjelezi ezt a dolgot? A CIB Bank nagyobb,  
mint az OTP Bank. Tanulság az, hogy mindig mindennek nézz utána. Hajdú-Bihar megyében egy 
nagyon híres és pontosságáról híres könyvvizsgálója volt a cégnek, ő sem vette észre a problémát. 
Nagyon  sokan,  nálam nagyobb  emberek  nem vették  észre  a  problémát.  Amikor  ki  kellett  volna 
fizetnie a CIB Banknak a 30 millió forintra eső kamatot, szeptember környékén érzékelhető volt, hogy 
lesz némi probléma. 

Csonka-Kis Pál bizottsági tag, elnökhelyettes
Nem számonkérés volt a cél, csak az első részét a történetnek az újságban olvastam, azóta nem tudtam 
erről az ügyről semmit. 
Ki az, aki elfogadja a beszámolót?

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 4 bizottsági tag igennel  
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

42/2014. (IV. 28.) sz. PMKB határozat:

Beszámoló a Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Kft. 2013. évi működéséről

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 
a  Hajdúsági  Hulladékgazdálkodási  Kft.  2013.  évi  működéséről  szóló  beszámolóját  elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek.

Will Csaba távozott az ülésről.

3. napirend: Beszámoló az Önkormányzati Tűzoltóság Balmazújváros 2013. évi működéséről

Csonka-Kis Pál bizottsági tag, elnökhelyettes
Köszöntöm a parancsnok urat. Kívánja-e kiegészíteni a beszámolót?

Báthory Péter parancsnok, Önkormányzati Tűzoltóság
A tavalyi  év beszámolója két különböző részből  áll,  egy szakmai és egy pénzügyi  beszámolóból. 
Szerintem kellőképpen részletezve van, amennyiben kérdés van, szívesen válaszolok.

Dr. Orcsik István bizottsági tag
A tűzoltóság finanszírozhatóságával kapcsolatban milyen jövőképe van a parancsnok úrnak?

Báthory Péter parancsnok, Önkormányzati Tűzoltóság
Továbbra is ellátjuk a feladatunkat, ezt nem tennénk, ha nem pozitív képünk lenne, mert úgy nem 
igazán  lehet  dolgozni.  Javult  a  helyzet,  eltelt  két  év  az  új  katasztrófavédelem  felállása  óta.  A 
Belügyminisztériumtól  kapott  normatív  támogatásnak  eddig  70-30%-os  arányban  szabták  meg  a 
felhasználását, tehát a személyi és a dologi költségeknek. Az idei évtől belátták, hogy ez erős volt, 
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mivel ez azt eredményezte, hogy jókora önkormányzati támogatás kellett a működés biztosításához. 
Január  1-től  fix  összegben  határozták  meg  a  dologi  kiadásainkat,  minden  önkormányzati 
tűzoltóságnak minimum 6 millió forint az, amit el kell, hogy költsön fejlesztése, fenntartásra, stb. Az 
összes  többi,  nyilván  ez  attól  függ,  ki  mennyi  állami  támogatást  kap,  szabadon  felhasználható 
munkabérre is. A legnagyobb érvágás az volt egyik napról a másikra, hogy korábban szinte az állami 
támogatásból  kijött  a  dolgozók  bére,  járuléka,  majd  jött  ez  a  döntés,  amikortól  nem  lehetett  
ráfordítani. Januártól ez jelentős javulást eredményezett. Ez évtől kicsivel több állami támogatást, kb. 
3 millió forintot kaptunk. Ez nagyjából pont azt az összeget fedi le, amivel emelkedtek a járulékok, 
minimálbér, üzemanyag, stb. 
Ami még ide tartozik, hogy Hortobágy és Nagyhegyes településtől támogatást kapunk. Hortobágyról 
írásos jegyzőkönyvünk van, amiben az áll, hogy a támogatásban ők is részt kívánnak vállalni. Úgy 
tudom, hogy Nagyhegyes is. Mivel a törvény nem szabja meg, hogy mennyivel, csak úgy rendelkezik, 
hogy  az  elsődleges  műveleti  körzetekben  lévő  településeknek,  ez  az  esetünkben  Balmazújváros, 
Hortobágy és Nagyhegyes, hozzá kell járulni, de azt nem szabja meg, hogy mi alapján és mennyivel.  
Most a lakosságszámarányt vették figyelembe, e szerint Hortobágy 1,7 millió forinttal, Nagyhegyes 
pedig 3 millió forinttal járul hozzá. A szándék is fontos, hiszen nem egy olyan perről tudunk, ahol 
igaz, hogy járási részről közös vonalat képviselnek, de a tűzoltóságon pedig pereskednek, hogy kell 
vagy nem kell, ha kell, akkor mennyivel kell támogatni. 

Dr. Csősz Péter jegyző
A Hortobágyi Nemzeti Park is meg lett keresve, de ők nem kötelezhetők erre. 

Csonka-Kis Pál bizottsági tag, elnökhelyettes
Ki az, aki elfogadja a beszámolót?

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 4 bizottsági tag igennel  
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

43/2014. (IV. 28.) sz. PMKB határozat:

Beszámoló az Önkormányzati Tűzoltóság Balmazújváros 2013. évi működéséről

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 
az Önkormányzati Tűzoltóság Balmazújváros 2013. évi működéséről szóló beszámolóját elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testületnek.

Báthory Péter távozott az ülésről.

4. napirend:  Előterjesztés  a  települési  folyékony  hulladékkal  kapcsolatos  kötelező  helyi  
közszolgáltatásokról  szóló  14/2005.  (VII.  01.)  önkormányzati  rendelet  hatályon  kívül  
helyezése és a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó helyi  
közszolgáltatásról szóló rendelet megalkotása tárgyában

Csonka-Kis Pál bizottsági tag, elnökhelyettes
Kérdés, vélemény, hozzászólás van-e?

Dr. Csősz Péter jegyző
Ugyanarról a dologról van szó, korábban települési folyékony hulladéknak hívták, most pedig nem 
közművel összegyűjtött háztartási szennyvíznek. Van egy közszolgáltatási szerződés. Eddig az volt a 
helyzet, hogy még nem kellett eddig konkrét közszolgáltatóval kötni szerződést, most már úgy szól a 
törvény, hogy ki kell jelölni egy közszolgáltatót. Bekértük az ajánlatokat, a legkedvezőbb ajánlatot 
nyújtó, Oláh Mihály egyéni vállalkozóval kívánjuk megkötni a szerződést, aki most ténylegesen is 
végzi ezt a szolgáltatást. Ez a lakosság irányába változást nem eredményez. 
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Csonka-Kis Pál bizottsági tag, elnökhelyettes
Ki az, aki egyetért a határozati javaslattal?

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 4 bizottsági tag igennel  
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

44/2014. (IV. 28.) sz. PMKB határozat:

A települési folyékony hulladékkal kapcsolatos kötelező helyi közszolgáltatásokról szóló 
14/2005. (VII. 01.) önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezése és a nem közművel 
összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó helyi közszolgáltatásról szóló 

rendelet megalkotása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 
a  települési  folyékony hulladékkal  kapcsolatos  kötelező  helyi  közszolgáltatásokról  szóló  14/2005. 
(VII.  01.)  önkormányzati  rendelet  hatályon  kívül  helyezése  és  a  nem  közművel  összegyűjtött 
háztartási  szennyvíz  begyűjtésére  vonatkozó  helyi  közszolgáltatásról  szóló  rendelet  megalkotása 
tárgyában készült előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Csonka-Kis Pál bizottsági tag, elnökhelyettes
Ki az, aki egyetért a rendelet-tervezettel?

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 4 bizottsági tag igennel  
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

45/2014. (IV. 28.) sz. PMKB határozat:

A települési folyékony hulladékkal kapcsolatos kötelező helyi közszolgáltatásokról szóló 
14/2005. (VII. 01.) önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezése és a nem közművel 
összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó helyi közszolgáltatásról szóló 

rendelet megalkotása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 
a  települési  folyékony hulladékkal  kapcsolatos  kötelező  helyi  közszolgáltatásokról  szóló  14/2005. 
(VII.  01.)  önkormányzati  rendelet  hatályon  kívül  helyezése  és  a  nem  közművel  összegyűjtött 
háztartási  szennyvíz  begyűjtésére  vonatkozó  helyi  közszolgáltatásról  szóló  rendelet  megalkotása 
tárgyában készült előterjesztés rendelet-tervezetét elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Vágnerné Szilágyi Ilona visszaérkezett az ülésre. 

5. napirend:  Előterjesztés  Balmazújváros  város  településrendezési  eszközei  módosításának  
jóváhagyásához

Csonka-Kis Pál bizottsági tag, elnökhelyettes
Szerintem, ami a legnagyobb dolog ebben, hogy új ipari területek lesznek kijelölve, illetve a Semsey 
Andor utca mögött  a  sportpályánál  nem lesz utcanyitás.  Az előterjesztéssel  kapcsolatban kérdése, 
véleménye van-e valakinek? 

Dr. Csősz Péter jegyző
A rendelet-tervezetet jogilag átnéztem, Kótai Csaba és Zsemberi István készítette a HÉSZ módosítást.
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Csonka-Kis Pál bizottsági tag, elnökhelyettes
Ki az, aki egyetért a határozati javaslattal?

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 4 bizottsági tag igennel  
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

46/2014. (IV. 28.) sz. PMKB határozat:

Balmazújváros város településrendezési eszközei módosulásának jóváhagyásához

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 
Balmazújváros város településrendezési eszközei módosulásának jóváhagyásához készült előterjesztés 
határozati javaslatait elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Csonka-Kis Pál bizottsági tag, elnökhelyettes
Ki az, aki egyetért a rendelet-tervezettel?

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 4 bizottsági tag igennel  
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

47/2014. (IV. 28.) sz. PMKB határozat:

Balmazújváros város településrendezési eszközei módosulásának jóváhagyásához

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 
Balmazújváros város településrendezési eszközei módosulásának jóváhagyásához készült előterjesztés 
rendelet-tervezetét elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

6. napirend: Előterjesztés a Balmazújvárosi VESZ Városi Egészségügyi Szolgálat Nonprofit  
Kft. pályázati forrás megelőlegezése miatti tulajdonosi kölcsön biztosítása tárgyában

Csonka-Kis Pál bizottsági tag, elnökhelyettes
Azért kell kölcsönt biztosítani, hogy a VESZ egy elnyert pályázati összeget ki tudjon fizetni. Amikor 
a VESZ ezt az összeget a számláján megkapja, akkor az önkormányzat visszakapja ezt a kölcsönt. 

Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető
A városközpont rehabilitációs pályázatban a VESZ-nek is van egy része, annak vállalta az önerejét. 
Most ki kellene a teljes számlát fizetni, de ezt nem tudja teljesíteni. Ahhoz, hogy le tudjuk hívni ezt a 
forrást, ezért kellene megelőlegezni az összeget. 

Csonka-Kis Pál bizottsági tag, elnökhelyettes
Ki az, aki egyetért a határozati javaslattal?

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 4 bizottsági tag igennel  
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

48/2014. (IV. 28.) sz. PMKB határozat:

A Balmazújvárosi VESZ Városi Egészségügyi Szolgálat Nonprofit Kft. pályázati forrás 
megelőlegezése miatti tulajdonosi kölcsön biztosítása tárgyában
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Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 
a  Balmazújvárosi  VESZ  Városi  Egészségügyi  Szolgálat  Nonprofit  Kft.  pályázati  forrás 
megelőlegezése  miatti  tulajdonosi  kölcsön  biztosítása  tárgyában  készült  előterjesztés  határozati 
javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

7. napirend: Előterjesztés a 35/2013. (V. 22.) VM rendelet alapján az Európai Mezőgazdasági  
Vidékfejlesztési  Alapból  a  Helyi  Vidékfejlesztési  Stratégiák  LEADER  fejezetének  
végrehajtásához 2013-ban nyújtandó támogatások megvalósítása tárgyában

Csonka-Kis Pál bizottsági tag, elnökhelyettes
Az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, vélemény, hozzászólás van-e?

Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető
Ezeknek a LEADER pályázatoknak az ÁFA tartalmát kell biztosítani. Arról született döntés, hogy a 
pályázatot nyújtsuk be, sikeres volt a pályázat, az önerőt kell biztosítani.

Dr. Orcsik István bizottsági tag
A LEADER-nél a civil szervezetek 100%-ban bruttó támogatottak, viszont az önkormányzatok csak 
nettó támogatottak, tehát az ÁFA-t hozzá kell tenni.

Csonka-Kis Pál bizottsági tag, elnökhelyettes
Ki az, aki egyetért a határozati javaslattal?

4 jelenlévő bizottsági tag közül 4 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 4 bizottsági tag igennel  
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

49/2014. (IV. 28.) sz. PMKB határozat:

A 35/2013. (V. 22.) VM rendelet alapján az Európai Mezőgazdasági Vidékfejlesztési 
Alapból a Helyi Vidékfejlesztési Stratégiák LEADER fejezetének végrehajtásához 2013-

ban nyújtandó támogatások megvalósítása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 
a 35/2013. (V. 22.) VM rendelet alapján az Európai Mezőgazdasági Vidékfejlesztési Alapból a Helyi 
Vidékfejlesztési Stratégiák LEADER fejezetének végrehajtásához 2013-ban nyújtandó támogatások 
megvalósítása tárgyában készült előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-
testületnek.

Mivel több napirend nem volt és kérdés, hozzászólás nem merült fel,
 így Csonka-Kis Pál bizottsági tag, elnökhelyettes az ülést bezárta.

K.m.f.

Varga László
bizottsági elnök

Csonka-Kis Pál
bizottsági tag

Szarvas Zsuzsa
jegyzőkönyvvezető
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